



Date: 23 July 2024

Ref: 23 / 01 / 193 / 2024

التاريخ: 23 يوليو 2024 م

الإشارة: 2024 / 193 / 01 / 23

To: Sheikh. Khalifa bin Ebrahim Al-Khalifa

Chief Executive Officer - Bahrain Bourse

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

الشيخ/ خليفة بن إبراهيم آل خليفة المحترم

الرئيس التنفيذي - بورصة البحرين

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Subject: Disclosure of Material Information

CBK Approval on KFH's Interim Condensed

Consolidated Financial Information

for the period ended 30 June 2024

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

موافقة بنك الكويت المركزي على المعلومات المالية

المرحلية المكثفة المجمعة

عن الفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2024

In reference to the above, in line with Kuwait Finance House 'KFH' compliance with the requirements of Disclosure and Transparency, KFH would like to report the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الالتزام بمتطلبات الإفصاح والشفافية، يفيد بيتك بما يلي:

Central Bank of Kuwait has issued their approval on the KFH's Interim Condensed Consolidated Financial Information for the period ended 30 June 2024, including the Board of Directors recommendations of Semi-Annual Cash Dividends: 10% of Par value per share (10 Kuwaiti Fils per share).

قد صدرت موافقة بنك الكويت المركزي على المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة لبيتك عن الفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2024، متضمنة توصيات مجلس إدارة بيتك بتوزيع أرباح نقدية نصف سنوية: بنسبة 10% من القيمة الاسمية للسهم الواحد (أي 10 فلس كويتي لكل سهم).

The Analyst Conference will be conducted at 1:00 p.m. on Monday 29 July 2024 through live broadcasting on the internet (Live Webcast).

سوف يتم عقد مؤتمر للمحللين عن طريق بث مباشر على شبكة الإنترنت وذلك في تمام الساعة 1:00 بعد ظهر يوم الإثنين الموافق 29 يوليو 2024م..

The Interested Parties could communicate with the bank via the Email (investor.relations@kfh.com) to obtain the invitation and other details.

يمكن للأطراف المهتمة القيام بالتواصل مع البنك للحصول على الدعوة وتفاصيل المشاركة من خلال البريد الإلكتروني (investor.relations@kfh.com).

Attached, the Specimen (3) 'Announcement of Interim Financial Results For 2nd Quarter 2024'.

مرفق لكم نموذج (3) "الإعلان عن النتائج المالية المرحلية المراجعة نصف السنوية للعام 2024".

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Abdulwahab Issa Al-Rushood

Acting Group Chief Executive Officer

عبد الوهاب عيسى الرشود

الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House



نموذج (3): الإعلان عن النتائج المالية المرحلية المراجعة نصف السنوية للعام 2024

السادة / بورصة البحرين

نود إفادتكم بأن اجتماع مجلس إدارة "بيت التمويل الكويتي - ش.م.ك.ع." الذي عقد يوم الاثنين الموافق 11 يوليو 2024 في تمام الساعة الواحدة ظهراً، قد اعتمد البيانات المالية المرحلية غير المدققة والمراجعة للستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2024 وفقاً لما هو موضح أدناه:

1. نتائج أعمال الشركة الربع سنوية للفترة الحالية:

بيان			
لفترة ثلاثة أشهر المنتهية في			
2024/3/31		2024/6/30	
162,845,417	دينار كويتي	178,332,608	دينار كويتي
529,750,869	دولار أمريكي	581,550,980	دولار أمريكي
10.24	فلس كويتي	10.49	فلس كويتي
3.3	سنت أمريكي	3.4	سنت أمريكي

* يتضمن صافي الربح (الخسارة) بنود استثنائية غير متكررة بمبلغ 70.1 مليون دينار كويتي تمثل أرباح بيع بيت التمويل الكويتي - البحرين ش.م.ب. (مقفلة) خلال الربع الثاني من السنة المالية الحالية ، مقارنة مع مبلغ (لا يوجد) د.ك./ \$ للربع الأول من السنة المالية الحالية.

يتضمن صافي الربح (الخسارة)، نتيجة التغيير في تطبيق معايير المحاسبة الدولية، ربح (خسارة) مبلغ (لا يوجد) د.ك./ \$، مقارنة مع مبلغ (لا يوجد) د.ك./ \$ للربع الأول من السنة المالية الحالية.

2. نتائج أعمال الشركة نصف السنوية المقارنة:

بيان			
لفترة ستة أشهر المنتهية في			
2023/6/30		2024/6/30	
333,389,652	دينار كويتي	341,178,025	دينار كويتي
1,086,644,002	دولار أمريكي	1,111,301,849	دولار أمريكي
20.21	فلس كويتي	20.73	فلس كويتي
6.6	سنت أمريكي	6.8	سنت أمريكي
10 % من رأس المال المدفوع أي 10 فلس كويتي للسهم الواحد		10 % من رأس المال المدفوع أي 10 فلس كويتي للسهم الواحد	
ما يعادل 3.3 سنت أمريكي تقريباً للسهم الواحد		ما يعادل 3.3 سنت أمريكي تقريباً للسهم الواحد	
لا يوجد		لا يوجد	

* يتضمن صافي الربح (الخسارة) بنود استثنائية غير متكررة بمبلغ 70.1 مليون دينار كويتي تمثل أرباح بيع بيت التمويل الكويتي - البحرين ش.م.ب. (مقفلة) ، مقارنة مع بنود استثنائية غير متكررة بمبلغ 69.8 مليون دينار كويتي للنصف الأول من السنة المالية السابقة.

يتضمن صافي الربح (الخسارة)، نتيجة التغيير في تطبيق معايير المحاسبة الدولية، ربح (خسارة) مبلغ (لا يوجد) د.ك./ \$، مقارنة مع مبلغ (لا يوجد) د.ك./ \$ للنصف الأول من السنة المالية السابقة.



جمال الحميري
المدير العام للتقارير المالية والرقابية
التاريخ: 23 يوليو 2024



Specimen (3): Announcement of Interim Financial Results For 2nd Quarter 2024

To: Bahrain Bourse

We would like to inform you that the Board of Directors of 'Kuwait Finance House - K.S.C.P' met on 11 July 2024 at 13:00 p.m. and approved the interim financial results for the 6 months ending 30 June 2024 as below:

1. Current Period:

	For the 3 months ending			
	30/6/2024		31/3/2024	
Net Profit (Loss) Attributable to Equity Shareholders (KWD./\$)* #	KWD	178,332,608	KWD	162,845,417
	US\$	581,550,980	US\$	529,750,869
Profit (Loss) per Equity Share (KWD./\$)	Kuwait Fils	10.49	Kuwait Fils	10.24
	US Cents	3.4	US Cents	3.3

* Net profit (Loss) includes extraordinary non-recurring items amounting to KWD 70.1 million represent gain from sale Kuwait Finance House (Bahrain) B.S.C. (C) during 2nd Quarter of this year compared to KWD./\$ Nil for the 1st Quarter of this year indicated above.

Net profit (Loss) includes amount KWD./\$ Nil as a result of change in IAS/IFRS. For this period compared to KWD./\$ Nil for the 1st Quarter period of this year indicated above.

2. Comparative Results:

	For the 6 months ending			
	30/6/2024		30/6/2023	
Net Profit (Loss) Attributable to Equity Shareholders (KWD./\$)* #	KWD	341,178,025	KWD	333,389,652
	US\$	1,111,301,849	US\$	1,086,644,002
Profit (Loss) per Equity Share (KWD./\$)	Kuwait Fils	20.73	Kuwait Fils	20.21
	US Cents	6.8	US Cents	6.6
Cash Dividend on Equity Shares	10% of share nominal value or Kuwait Fils 10 per share equivalent to approximately US Cents 3.3 per share.		10% of share nominal value or Kuwait Fils 10 per share equivalent to approximately US Cents 3.3 per share.	
Bonus Share	Nil		Nil	

* Net profit (Loss) includes extraordinary non-recurring items amounting to KWD 70.1 million represent gain from sale Kuwait Finance House (Bahrain) B.S.C. (C). compared to KWD 69.8 million for the 6 months of the previous year indicated above.

Net profit (Loss) includes amount KWD./\$ Nil as a result of change in IAS/IFRS. For this period compared to KWD./\$ Nil for the 6mths of the previous year indicated above.

Jamal Alhumari
General Manager Financial Control and Regulatory Reporting
Date: 23 July 2024

